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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 7.listopadu 2024 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Ing. Šenfeldr Tomáš, Ing. Feiklová Lenka, 
Tomášek René, Mgr. Skružná Andrea, Mgr. Panaš Petr, Motl Jiří 
Nepřítomni: Ing. Hajná Eva, Ing. Červený Richard, Bc. Čechová Martina, Lenka Procházková 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno jednatelkou a předsedou Sdružení na den 7. 11 2024 od 8,30 hod. 
Program jednání dle zaslané pozvánky byl doplněn v bodu 2 o rozpočtové opatření č. 3/2024 a je tak 
následující:  
Program:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Hospodaření za období leden – září 2024 
3/ Návrh rozpočtu 2025 
4/ Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026-2028 
5/ Informace pracovní skupiny k projektu „gasifikace“ 
6/ Informace ke studii proveditelnosti 

  7/ Příkaz k provedení inventarizace za rok 2024 
  8/ Různé, diskuze 
  9/ Závěr 

 

Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl 
kontrolu usnášeníschopnosti a konstatoval, že rada je usnášeníschopná a může pokračovat v programu 
jednání, tzn. provedením kontroly usnesení minulé rady.  
- projednány byly tyto body tzv. informativní 

o přehled hospodaření za období leden – červenec 2024 
o informace pracovní skupiny ke „gasifikaci“ a SP 
o informace k reportu Ernst&Young 
o informace ke sběru, svozu a likvidaci KO z členských obcí  

- projednáno a schváleno  
o  rozpočtové opatření č. 3/2024 
o  dvoukolová fakturace příspěvku členských obcí na svoz DNO – nad výši členského příspěvku     

- projednáno a neschváleno 
o nákup směnek od J&T banky 

 
Souhlas:   8  hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 13/87/2024 
Rada SONO bere na vědomí informaci předsedy o kontrole usnesení. 
 
Ad 2/ Hospodaření za období leden – září 2024 
 
Pí. Zubáková v krátkosti shrnula hospodaření sdružení za období leden - září 2024. Celkové příjmy po 
konsolidaci ve výši 5 027 159,78 Kč, tyto jsou tvořeny přijatými členskými příspěvky, úroky ze spořících účtů 
a termínovaných vkladů a zejména převody prostředků ve výši 2,5 mil. Kč z hospodářské činnosti. Celkové 
výdaje po konsolidaci dosáhly částky 2 706 283,62 Kč, z toho 807 875,59 Kč jsou investiční výdaje za 
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asfaltování plochy pro příjem „dřeva“ a 400 tis.Kč za zpracování studie proveditelnosti. Ostatní běžné 
výdaje za daňové poradenství, auditora, vedení UCT, zpracování reportu EY podpořených projektů 
gasifikace, výdaji za zpracování zadávací dokumentace a administraci VŘ na svoz DNO, z finančních operací 
je ve výdajích zastoupena srážková daň z přijatých úroků a poplatků za vedení účtů. Financováním je částka 
2320 876,16 Kč – převaha příjmů nad výdaji. Rada byla seznámena se zůstatky jednotlivých běžných, 
spořících účtů a termínovaných vkladů.  
 
Souhlas:   7  hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 1 hlasů,  
Usnesení č. 13/88/2024 
Rada SONO bere na vědomí informace o hospodaření Sdružení za období leden – září 2024. 
Rada SONO neschvaluje nákup směnek od J&T banky, při zhodnocování volných peněžních prostředků 
pokračovat v konzervativním způsobu investování. 
 
Ad 3) Návrh Rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2025 
 
Pí. Zubáková seznámila členy rady s návrhem rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2025. Stejně jako v letošním 
roce je i pro příští rok navržen vyrovnaný rozpočet. Příjmy a výdaje po konsolidaci jsou rozpočtovány ve výši 
4.295 tis. Kč. Hlavním zdrojem příjmové strany rozpočtu ve výši 1.945 tis. Kč je příjem prostředků 
z hospodářské činnosti (tj. HV za uplynulý kalendářní rok, ev. prostředky ve výši odpisů uplatněných do daňového přiznání dle 
rozhodnutí členské schůze). Součástí příjmů jsou i členské příspěvky obcí (1 050 tis. Kč), dále úroky 
z termínovaných vkladů, běžných a spořících účtů a také příspěvky členských obcí na svoz DNO, které 
organizuje a částečně finančně zabezpečuje také sdružení. 
Závaznými ukazateli výdajů jsou jednotlivé odd. par. a vyjmenované investiční akce. Významným běžným 
výdajem jsou náklady na svoz a odstranění DNO z členských obcí - odd. par. 3724 – 2 mil. Kč. Na odd. par. 
3725 jsou rozpočtovány běžné výdaje zajišťující fungování svazku, výdaje odd. par. 6310 představují výdaje 
spojené s vedením účtů a odvodem daně z přijatých úroků.  Kapitálové výdaje ve výši 1 mil. Kč jsou určeny 
na projekt „gasifikace odpadů“  –  posuzování vlivů záměru na životní prostředí (proces EIA). 
 
Souhlas:   7  hlasů,                               nesouhlas:1 hlas,   zdrželi se: 0 hlas,  
Usnesení č. 13/89/2024 
Rada SONO bere na vědomí předložený návrh rozpočtu na rok 2025, vyrovnaný rozpočet příjmů a výdajů 
ve výši 4 295 tis. Kč po konsolidaci. Rada doporučuje členské schůzi návrh rozpočtu ke schválení. 
 
Ad 4) Návrh Střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026 – 2028 
 
Pí. Zubáková společně se členy finančního výboru připravili pro jednání členské schůze také střednědobý 
výhled rozpočtu, neboť platný výhled byl schválen pro období 2024 – 2025 a koncem roku končí jeho 
platnost. Výhled příjmů po konsolidaci má sestupnou trajektorii – od 6,5 mil. Kč v roce 2026 až do 4,5 mil. 
Kč v roce 2028 – výhled nadále počítá s členskými příspěvky, úroky a spoluúčastí obcí na svozu DNO, zásadní 
vliv bude mít snížení pachtu (v závislosti na ukládaném množství odpadu a z toho odvozených účetních 
odpisů skládky).  
Běžné výdaje setrvávají na 4,5 mil. Kč ročně tak, aby byl zajištěn samotný chod sdružení a pro členské obce 
zorganizován a spolufinancován svoz drobných nebezpečných odpadů, které jsou vytříděny z komunálních 
odpadů občanů. Nepředpokládá se, nebo jen nepatrné navýšení v návaznosti na inflaci či změnu platné 
legislativy, např. DPH. Kapitálové výdaje zde uvedené souvisí s projektem „gasifikace odpadů“. 
 
Souhlas:  6  hlasů,                               nesouhlas: 1 hlas,   zdrželi se: 1 hlas,  
Usnesení č. 13/90/2024 
Rada SONO bere na vědomí návrh střednědobého výhledu rozpočtu a doporučuje členské schůzi 
ke schválení v předloženém znění. 
 



3 
 

Ad 5) Informace pracovní skupiny k projektu „gasifikace“ 

Projekt „gasifikace“ se v průběhu času neustále vyvíjí a přináší nové poznatky a nové partnery (zapojení 
Holcim, VŠCHT - úprava emisí s využitím vodíku). Pro uvažované zařízení na bázi technologie plazmového 
zplyňování bude nutné stanovit partnera, který zajistí návoz komunálního odpadu z obcí do zařízení. 
„Nasávací oblastí“ a předpokladem fungování tohoto zařízení je loajálnost členských obcí sdružení, které 
budou muset řešit odklon odpadů ze skládky a zajištění recyklačních cílů v souladu se zákonem o odpadech.  
Souhlas:   8 hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 1hlas,  
Usnesení č. 13/91/2024 
Rada SONO bere na vědomí informace pracovní skupiny k projektu gasifikace odpadů. 
 
Ad 6) Informace  ke studii proveditelnosti 
 
Ing. Medáček uvedl, že studie proveditelnosti slouží k dalšímu postupu při rozhodování o záměru SONO - 
vybudovat RECYKLAČNÍ ODPADOVÉ CENTRUM na bázi technologie plazmového zplyňování komunálního a 
jiného typu odpadu s následnou fermentací vzniklého syntetického plynu do chemické látky - ethanolu. 
Informace zde uvedené jsou důvěrné v režimu obchodního tajemství. Předsedající proto zpracoval a 
seznámil radu se zkrácenou verzí studie proveditelnosti („plná“ verze studie má 162 stran), ve které 
nechyběly úvodní informace a cíle projektu, popis samotného zařízení včetně výstupních produktů a 
navrhované technologické řešení plazmového zplyňování odpadů. V další části dokumentu byly uvedeny 
investiční náklady ve výši 1 425 mil. Kč v rozdělení na náklady za samotnou technologii (příjem, skladování, 
příprava vstupních surovin, zplyňovač s příslušenstvím, úprava a čištění syngasu, ethanolová syntézní 
jednotka, energoblok a pomocné systémy) a na stavební část, montáž a instalaci zařízení. Následoval 
přehled fixních a variabilních provozních nákladů zařízení, předpokládané výnosy, samotné finanční 
vyhodnocení a předběžný časový harmonogram projektu.   
Vzhledem k tomu, že se opravdu jedná o dokumentaci „confidential PGPT“ nelze v této fázi projektu 
publikovat či zveřejňovat informace zde uvedené, je možné proto nahlédnout a seznámit se s obsahem. To 
by nemělo platit pro osoby, které nepodepsali mlčenlivost. Přesto předsedající nabídl pí. starostce Feiklové 
a Skružné samostatnou schůzku, na které by se pokusil odpovědět a seznámil je s požadovanými 
informacemi.  
  
Souhlas:  8 hlasů,                               nesouhlas: 1 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
Usnesení č. 13/92/2024 
Rada SONO bere na vědomí informace ze zkrácené verze Studie proveditelnosti. 
 
Ad 6/ Různé 

a) Předseda sdružení vydal příkaz k provedení inventarizačních prací pro rok 2024. Inventarizace 
bude provedena v souladu s harmonogramem k zajištění inventarizačních prací v roce 2024, který tvoří 
přílohu příkazu. Jmenována byla inventarizační komise ve složení: předseda – Jiří Motl, členové – Ing.  
V. Bešta, Mgr. A. Skružná, A. Vacková a Ing. E. Hajná.  
b) Termíny pro další jednání rady – 11. prosince 2024, členská schůze 28. listopadu 2024 (dle KC 
Lovoš).  
 
Předsedající konstatoval, že byly projednány všechny body, žádný z přítomných členů rady nevznesl 
požadavek na zařazení dalšího bodu do programu jednání, a proto zasedání v 11,35 hodin ukončil.  
 
Předsedající: 
Ing. Petr Medáček 
 
V Želechovicích dne 7. listopadu 2024    
Zapsala: V. Zubáková    
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